
RADA GMINY GASZOWICE 
44-293 Gaszowice, ul. Ryclultowska 2 

Protokół  Nr 17/2016 
z sesji Rady Gminy Gaszowice 

z dnia 28 stycznia 2016 r. 

Sesja odbyła się  w Ośrodku Kultury i Sportu w Gaszowicach, przy ul. Rydultowskiej 7. 
W obradach uczestniczyło (na stan 15 radnych) — 15 radnych. 
Lista obecności — zał. do protokołu. 
Uczestniczyły również  osoby zaproszone jak w liście obecności — zał. do protokołu. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
Przewodniczący Rady o godzinie 16.00 otworzył  sesję  i powitał  wszystkich obecnych 
słowami: „Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 
gminnym otwieram Sesję  Rady Gminy Gaszowice witam gości, witam radnych". 
Na podstawie listy obecności stwierdził, że na ogólną  liczbę  15 radnych obecnych jest 

15 radnych, podkreślając tym samym, że obrady są  prawomocne. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad radni otrzymali wraz 
zawiadomieniem o sesji. Następnie przedstawił  porządek obrad, następującej treści: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 29 grudnia 2015 r. 
4. Sprawozdanie z prac Wójta realizowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
6. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia 
i Młodzieży. 
7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów. 

8. Informacja na temat zrealizowanych inwestycji i remontów w roku 2015. 
9.Plany inwestycyjne i remontowe na terenie Gminy Gaszowice w roku 2016 
z uwzględnieniem dłuższej perspektywy czasowej wynikające z zapisu opracowanej Strategii 
Rozwoju Gminy. 
10. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 
a) w sprawie zasad, trybu udzielania oraz rozliczania dotacji celowej udzielanej osobom 
fizycznym ze środków budżetu Gminy Gaszowice, w tym pochodzących z wpływów z tytułu 

opłat za korzystanie ze środowiska i administracyjnych kar pieniężnych za przekroczenia 
i naruszania wymogów korzystania ze środowiska. 
11. Wolne wnioski i informacje. 
12. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
13. Zamknięcie obrad. 

Zawiadomienie o sesji wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Nie wniesiono uwag do porządku obrad i przystąpiono do jego dalszej realizacji. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 29 grudnia 2015 r. 
Przewodniczący Rady poinformował, że protokół  radni otrzymali na podane adresy e-mail 

oraz był  wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy w siedzibie Rady Gminy i radni mieli 

możliwość  zapoznania się  z jego treścią. Protokół  czytali: Marek Masarczyk, Tadeusz 

Korecki, Mieczysław Szymik, Józef Szawerna, Krzysztof Lorek, Szymon Korbel, Damian 
Krauze, Piotr Górecki, Ewa Biernacka, Agnieszka Pytlik, Jerzy Kawulok, Rafał  Zdziebczok, 

Ilona Sklarek, Barbara Watoła. 
Ponadto protokół  czytał  Pan Wójt. 
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Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ktoś  z obecnych wnosi jakieś  
uwagi do protokołu. Nikt nie wniósł  uwag, po czym Przewodniczący poddał  protokół  pod 
głosowanie. Protokół  przyjęto w głosowaniu: 
Głosowanie:  
15 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół  został  przyjęty jednogłośnie. 

4. Sprawozdanie z prac Wójta realizowanych w okresie międzysesyjnym. 
Wójt przedstawił  informację  o podjętych działaniach w okresie od 1 stycznia 2016 r. do 
28 stycznia 2016 r. następującej treści: 
„1.6 stycznia w czernickim kościele uczestniczyłem w charytatywnym koncercie kolęd. 
Zebrane środki zostały przeznaczone dla dzieci niepełnosprawnych. 
2. 9 stycznia uczestniczyłem w turnieju tenisa stołowego zorganizowanym w SP Czernica; 
3. 10 stycznia uczestniczyłem w spotkaniu seniorów sołectwa Łuków Śl. zorganizowanym 
przez Radę  Sołecką  i radną; 
4. 11 stycznia odbyła się  wizyta partnerska w miejscowości Litultovice w Czechach celem 
uzgodnienia wspólnego projektu w działaniach kulturalnych i sportowych. 
W spotkaniu uczestniczyli: Wójt, Sekretarz Kierownik Ochrony Środowiska, radni — Pan 
Jerzy Kawulok i Pani Agnieszka Pytlik; 
5. 11 stycznia odbyło się  również  noworoczne spotkanie Koła Gospodyń  Wiejskich 
ze Szczerbic — w spotkaniu uczestniczył  Zastępca Pan Z. Goworowski; 
6. 13 stycznia uczestniczyłem w spotkaniu seniorów sołectwa Szczerbice zorganizowanym 
przez Radę  Sołecką  i radnych; 
7. 13 stycznia uczestniczyłem w spotkaniu noworocznym Koła Gospodyń  Wiejskich 

z Gaszowic; 
8. 14 stycznia odbyło się  kolejne spotkanie w Raciborzu w sprawie drogi Pszczyna-Racibórz; 
9. 15 stycznia w Urzędzie Gminy odbyło się  spotkanie z prezesami klubów sportowych 
w sprawie omówienia procedur związanych z otrzymaniem dotacji oraz działań  klubów 

w roku 2016; 
10. 17 stycznia w gaszowickim kościele odbył  się  koncert kolęd; 

11. 18 stycznia uczestniczyłem w Walnym Zgromadzeniu Euroregionu Silesia 

w Raciborzu; 
12. 18 stycznia uczestniczyłem w zebraniu sprawozdawczym Chóru Bel Canto; 
13. 21 stycznia odbyła się  robocza narada z dyrektorami szkół  i przedszkoli; 

14. 24 stycznia w Rybnickim Centrum Kultury odbyła się  kolejna edycja imprezy „Gwara na 

wesoło". W imprezie gminę  reprezentowało Koło Gospodyń  z Gaszowic. 

15. 25 stycznia uczestniczyłem w Zgromadzeniu Ogólnym Subregionu Zachodniego 

w Jastrzębiu Zdroju; 
16. 26 stycznia uczestniczyłem w spotkaniu w Zarządzie Dróg Wojewódzkich 
w Katowicach w sprawie budowy drogi Pszczyna-Racibórz; 
17. 27 stycznia w Lyskach uczestniczyłem w spotkaniu nt. transportu publicznego; 

18. 27 stycznia uczestniczyłem w spotkaniu opłatkowym stowarzyszenia „Grono"; 

19. 28 stycznia uczestniczyłem w spotkaniu Komendanta Miejskiego Policji w Rybniku 

z samorządowcami w sprawie oceny realizacji zadań  za rok 2015. 

Podpisałem: 
1. Zarządzenie w sprawie powołania komisji do spraw brakowania druków ścisłego 
zarachowania wykorzystywanych na potrzeby wydawania odpisów aktów stanu cywilnego. 
2. Zarządzenie w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Pani Marzenie Mandrysz - Starszemu 
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Pracownikowi Socjalnemu Ośrodka Pomocy Społecznej w Gaszowicach. 
3. Zarządzenie w sprawie upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Gaszowicach do załatwienia indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej 
polegających na wydawaniu decyzji w sprawie dodatku mieszkaniowego. 
4. Zarządzenie w sprawie układu wykonawczego budżetu gminy na rok 2016. 
5. Zarządzenie w sprawie przyznania dotacji dla organizacji pozarządowych w otwartym 
konkursie ofert na realizację  zadań  publicznych w roku 2016 i zawarcia z wybranymi 
oferentami umów wsparcia. 
6. Zarządzenie w sprawie zmian zasad polityki rachunkowości. 
7. Cztery Zarządzenia w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016. 
8. Zarządzenie w sprawie ogłoszenia konkursu wniosków na wykonywanie zadań  z zakresu 
sportu na terenie Gminy Gaszowice w roku 2016. 
9. Zarządzenie w sprawie zasad udzielania dotacji dla zadań  realizowanych w roku 2016 
w zakresie sportu. 
10. Zarządzenie w sprawie przyjęcia wzoru ostatecznego projektu przedsięwzięcia dla zadań  
realizowanych zakresie sportu. 
11. Zarządzenie w sprawie przyjęcia wzoru formularza zestawienia faktur i rachunków 
dotyczącego częściowego rozliczenia zadań  z zakresu sportu. 
12. Zarządzenie w sprawie konsultacji projektu uchwały w sprawie zasad, trybu udzielania 
oraz rozliczania dotacji celowej udzielanej osobom fizycznym ze środków budżetu Gminy 
Gaszowice, w tym pochodzących z wpływów z tytułu opłat za korzystanie ze środowiska 
i administracyjnych kar pieniężnych za przekroczenia i naruszania wymogów korzystania ze 
środowiska. 
13. Zarządzenie w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację  zadań  
publicznych w roku 2016. 
14. Zarządzenie w sprawie określenia wzoru formularza korekty kosztorysu dla zadań  
publicznych realizowanych w roku 2016. 
15. Zarządzenie w sprawie nieodpłatnego przekazania środka trwałego jednostce 

organizacyjnej podległej Gminie Gaszowice. 
16. Zarządzenie w sprawie powołania komisji konkursowej do oceny wniosków na realizację  
zadań  z zakresu sportu na terenie Gminy w roku 2016 oraz określenia składu i regulaminu jej 

pracy. 
W okresie międzysesyjnym nie odbył  się  żaden przetarg". 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ma ktoś  jakieś  uwagi, pytania 

do przedstawionego sprawozdania. Nikt nie zabrał  głosu. 
Do informacji przestawionych w ramach sprawozdania z prac Wójta nie wniesiono uwag. 

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej — Krzysztof Lorek przedstawił  sprawozdanie 

z posiedzenia Komisji, które odbyło się  w dniu 25 stycznia 2016 r. o godzinie 15.00 w sali 

narad Urzędu Gminy. 
Tematyką  posiedzenia było: 
1. Analiza wydatków na Ochotnicze Straże Pożarne w Gminie Gaszowice w 2015 roku. 

2. Kontrola wykorzystanej dotacji udzielonej dla OSP Gaszowice w 2015 roku. 
3. Analiza materiałów na sesję. 
Przewodniczący Rady zapytał  czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącego Komisji w zakresie 
przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu. Do protokołu nie 

wniesiono uwag. 
Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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6. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdroia, Spraw Socjalnych 

i Młodzieży. 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Młodzieży —
Jerzy Kawulok, przedstawił  sprawozdanie z posiedzenia Komisji, które odbyło się  w dniu 
25 stycznia 2016 r. o godzinie 16.00 w sali ślubów Urzędu Gminy. 
Tematyką  posiedzenia było: 
1. Działalność  Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za rok 2015 
2. Materiały na sesję  i sprawy bieżące. 
Przewodniczący Rady zapytał  czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącego Komisji w zakresie 
przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu i nie wniesiono uwag. 
Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska 
i Finansów. 
Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów — Ewa 
Biernacka przedstawiła sprawozdanie z posiedzenia Komisji, które odbyło się  w dniu 
26 stycznia 2016 r. o godzinie 13.30 w sali narad Urzędu Gminy. 
Tematyką  posiedzenia było: 
1. Plany inwestycyjne i remontowe na rok 2016 . 
2. Strategia Rozwoju Gminy — działania priorytetowe zaplanowane do wykonania 
w 2016 roku. 
3. Poprawa estetyki Gminy — zaplanowane działania w 2016 roku. 
4. Bieżąca analiza uchwał  i rozpatrywanie spraw. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącej Komisji w zakresie 
przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu i nie wniesiono uwag. 
Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

8. Informacja na temat zrealizowanych inwestycji i remontów w roku 2015. 
Przewodniczący Rady nadmienił, że wszyscy otrzymali informacje w tym zakresie wraz 
z materiałami na sesję. Jak wynika z przedstawionych protokołów z posiedzeń  komisji temat 

był  omawiany podczas posiedzeń  komisji. Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy 

ktoś  wnosi jakieś  uwagi, pytania do otrzymanych materiałów, nie wniesiono uwag. 

9. Plany inwestycyjne i remontowe na terenie Gminy Gaszowice w roku 2016 
z uwzględnieniem dłuższej perspektywy czasowej wynikające z zapisu opracowanej 
Strategii Rozwoju Gminy. 
Przewodniczący Rady nadmienił, że informację  radni otrzymali wraz z materiałami na 

bieżącą  sesję. Ponadto została ona omówiona podczas posiedzeń  komisji, na których Wójt 

omówił  informację  oraz odpowiadał  na pytania radnych w tym temacie. Do przedstawionej 
informacji nie wniesiono uwag. Następnie Przewodniczący Rady zapytał  czy któryś  z radnych 

ma pytania dotyczące w/w informacji. 

Radny Szymon Korbel zapytał  odnośnie dalszej adaptacji pomieszczeń  na salkę  narad 

w budynku Urzędu Gminy, gdyż  takie działania były poczynione w latach poprzednich. 
W odpowiedzi Sekretarz Gminy poinformowała, że pomieszczenia zostały częściowo 

wyremontowane i uporządkowane a następnie zaadaptowane przez Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Gaszowicach na magazyny do przechowywania żywności w ramach 
realizowanego Programu Operacyjnego Pomoc Żywnościowa 2014 — 2020. Pozostałe miejsce 

po uporządkowaniu zostanie wykorzystane jako pomieszczenie gospodarcze. Do powyższej 

informacji nie wniesiono uwag. 
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10. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 
a) w sprawie zasad, trybu udzielania oraz rozliczania dotacji celowej udzielanej osobom 
fizycznym ze środków budżetu Gminy Gaszowice, w tym pochodzących z wpływów z tytułu 
opłat za korzystanie ze środowiska i administracyjnych kar pieniężnych za przekroczenia 
i naruszania wymogów korzystania ze środowiska. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dniach od 20.01.2016 r. do 25.01.2016 r. Wójt 
Gminy Gaszowice przedstawił  do konsultacji przedmiotowy projekt uchwały. We wskazanym 
okresie nie wpłynęła żadna uwaga/opinia do przedstawionego projektu uchwały. Ponadto 
projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, do którego nie wniesiono uwag. 
W dalszej kolejności Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Przewodniczący 
Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do 

projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie:  
15 — głosów „za", 

O — głos „przeciw", 
O — głosy „wstrzymujące się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
UCHWAŁA NR 0G-BR.0007.17.92.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 28 stycznia 
grudnia 2016 r. w sprawie zasad, trybu udzielania oraz rozliczania dotacji celowej udzielanej 
osobom fizycznym ze środków budżetu Gminy Gaszowice, w tym pochodzących z wpływów 

z tytułu opłat za korzystanie ze środowiska i administracyjnych kar pieniężnych za 

przekroczenia - stanowi załącznik do niniejszego protokolu. 

11. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczący Rady poinformował, że kolejna sesja odbędzie się  25 lutego 2016 r. o godz. 

16.00 w sali Ośrodka Kultury i Sportu w Gaszowicach. Natomiast w miesiącu marcu sesję  
Rady Gminy Gaszowice planuje się  na dzień  31.03.2016 r. 
W zakresie bieżącej korespondencji podał  do wiadomości Rady, że: 

- wpłynęło pismo posła na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej — Pana Krzysztofa Sitarskiego 
dotyczące rynku i systemu ochrony zdrowia w Polsce w sytuacji wdrażania nowej polityki 

funkcjonowania przez Rząd Rzeczypospolitej Polskiej wraz z wskazaniem postulatów 
i potrzeb na rzecz poprawy funkcjonowania Opieki Zdrowotnej w Województwie Ślaskim —

sytuacja 2016. Ponadto do pisma załączona jest treść  interpelacji w sprawie stanu zdrowia 

i jakości opieki nad pacjentami. Przewodniczący Rady podał  do wiadomości, że na 

przedmiotową  korespondencję  nie będzie udzielał  odpowiedzi, a dokumenty są  do wglądu 

w Urzędzie Gminy w siedzibie Rady. Nikt nie zabrał  głosu w tym temacie. 

- do wiadomości Rady Gminy zostało przekazane pismo Wójta do którego załączone jest 

sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń  nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i przedszkolach Gminy Gaszowice z uwzględnieniem kwoty 

różnicy, o której mowa w art. 30 a ust 2. ustawy Karta Nauczyciela. Dokument jest do wglądu 

w Urzędzie Gminy w siedzibie Rady można się  z nim szczegółowo zapoznać. Radna Ewa 

Biernacka zapytała Wójta ile wyniósł  jednorazowy dodatek uzupełniający wypłacony 

nauczycielom w tym roku. Wójt udzielił  informacji, że jest to kwota 4 022,59 zł. 

Ponadto Przewodniczący Rady zwrócił  się  do radcy prawnego o wyjaśnienie kwestii prawej 

związanej z ustaleniem wysokości podatku między innymi od nieruchomości w związku 

z przeprowadzoną  przez Starostwo Powiatowe w Rybniku modernizacją  ewidencji gruntów 

i budynków. Radca prawny — Michał  Gebel wyjaśnił, że w 2015 roku Starostwo Powiatowe 

w Rybniku przeprowadziło modernizację  ewidencji gruntów i budynków. Dane zawarte 
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w ewidencji gruntów i budynków zgodnie z art. 21 §1 ustawy Prawo kartograficzne 
i geodezyjne stanowi podstawę  do ustalenia wymiaru podatku od nieruchomości. Wójt Gminy 
Gaszowice jako organ podatkowy związany jest danymi zawartymi w ewidencji. Zgodnie 
z art. 194 Ordynacji podatkowej dane z ewidencji gruntów i budynków mają  walor 
dokumentu urzędowego i nie mogą  być  podważone na etapie postępowania podatkowego. 

Strona ma możliwość  w odrębnym postępowaniu przed organem ewidencyjnym tj. Starostą  
Rybnickim kwestionowania prawidłowości danych zawartych w ewidencji. W tym celu winna 
złożyć  stosowny wniosek do starosty o zmianę  danych w ewidencji gruntów i budynków. 
Dopiero po uwzględnieniu wniosku przez Starostę, co implikuje zmianę  danych w ewidencji 
gruntów i budynków organ podatkowy będzie miał  możliwość  zmiany decyzji ustalającej 

wysokość  zobowiązania podatkowego. Radca prawny zwrócił  uwagę, iż  zgodnie z przepisami 

ustawy o podatkach i opłatach lokalnych w zakresie podatku od nieruchomości podatnicy 

będącymi osobami fizycznymi nie składają  w odróżnieniu od osób prawnych deklaracji 
podatkowych lecz informacje podatkową, co ma istotne znaczenie dla ustalenia zobowiązania 
podatkowego. Zgodnie z art. 21 Ordynacji podatkowej w przypadku osób fizycznych organ 
podatkowy wydaje decyzję  ustalającą  wysokość  zobowiązania podatkowego od 

nieruchomości na podstawie danych z ewidencji gruntów i budynków oraz złożonej 

informacji przez podatnika, przy czym związany jest przede wszystkim danymi z ewidencji 
gruntów i budynków. Decyzja ta ma znaczenie konstytutywne w odróżnieniu od decyzji 

określającej wysokość  zobowiązania podatkowego, którą  wydaje się  w sytuacji kiedy organ 
podatkowy kwestionuje dane zawarte w deklaracji podatkowej złożonej przez osobę  prawną. 
Zgodnie z Ordynacją  podatkową  w przypadku, gdy dane w ewidencji gruntów i budynków 

oraz złożonej informacji nie uległy zmianie w porównaniu z rokiem ubiegłym organ 

podatkowy nie ma obowiązku wydawania postanowienia o wszczęciu postępowania 

podatkowego i wydaje decyzję  ustalającą  wysokość  zobowiązania podatkowego w oparciu 

o dotychczasowe dane. W związku ze zmianą  w 2015 roku danych w ewidencji gruntów 
i budynków organ podatkowy zobowiązany będzie do wszczęcia z urzędu postępowania 

w sprawie ustalenia wymiaru podatku od nieruchomości na rok 2016, a następnie po 

przeprowadzeniu postępowania podatkowego do wydania decyzji ustalającej wysokość  
zobowiązania podatkowego w oparciu o aktualne dane z ewidencji gruntów i budynków. 

Wobec powyższego osoba niezadowolona z decyzji wymiarowej, oczywiście może złożyć  
odwołanie, tym niemniej będzie ono bezskuteczne, jeżeli strona będzie kwestionować  decyzję  
wyłącznie z powodu błędnych danych w ewidencji gruntów i budynków, które determinowały 

wysokość  zobowiązania podatkowego. Osoba taka winna jak wcześniej wspomniano 

najpierw doprowadzić  do zmiany danych w ewidencji gruntów i budynków co dopiero 
doprowadzi do zmiany decyzji ustalającej wysokość  zobowiązania podatkowego. Przy czym 

zmiana decyzji podatkowej może nastąpić  najwcześniej od miesiąca następnego po miesiącu 

w którym dokonano zmiany. 
Przewodniczący Rady podziękował  radcy prawnemu za wyjaśnienie pod względem 

prawnym spraw podatkowych , po czym zwrócił  się  czy ma ktoś  pytania w tym temacie. Nikt 

nie zabrał  głosu. 

Radna Agnieszka Pytlik zachęcała radnych i sołtysów do składania wniosków do Centrum 

Inicjatyw Społecznych w Rybniku w ramach konkursu, który zostanie ogłoszony w pierwszej 

połowie lutego 2016 roku. W konkursie tym będzie można ubiegać  się  o dofinansowanie na 

inicjatywy w obszarze pożytku publicznego realizowane przez młode organizacje 

pozarządowe, grupy nieformalne lub grupy nieformalne działające wspólnie z organizacjami. 

Radny Szymon Korbel skierował  zaproszenie na Walne Zebranie Sprawozdawczo-Wyborcze 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Gaszowicach, które odbędzie się  w dniu 7 lutego o godz. 

14.30. 
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Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
w Gaszowicach — Pan Adam Wawoczny w imieniu wszystkich członków Komisji 
podziękował  za całoroczną  współpracę, a tym samym zachęcał  do współpracy w roku 
bieżącym, gdyż  sprawy są  bardzo rozległe a zarazem poważne. 

Radna Ewa Biernacka poinformowała, że po raz kolejny będzie organizowana 
„Przedszkoliada" w naszej gminie, zwróciła się  do radnych o wsparcie tego przedsięwzięcia. 

12. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
Nie zgłoszono interpelacji. 

13. Zamknięcie obrad. 
Przewodniczący Rady po wyczerpaniu porządku obrad zamknął  sesję  Rady Gminy 
Gaszowice. Sesja trwała do godziny 17.00. 

Protokołowała: 
I-/Anna Zimny 

PRZEWOD 	RADY 

mgr Mara 	retyk 
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